
 

 
 
 
 
 
Fråga till kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling om 
restaurang Skeppets förtöjning 
 
 
Uppsalaborna har fått information om olika datum då "Restaurang Skeppet" skulle ha lämnat 
Fyrisån. Först skulle båten flyttas i april, sedan i maj, därefter i augusti. Den ligger dock kvar 
fast det blivit oktober. Skeppet ser ut att förfalla mer och mer för varje dag som går och ser 
knappast bättre ut nu än före sommaren. 
 
Med anledning av ovanstående vill jag fråga kommunstyrelsens ordförande följande: 
 
När kommer Restaurang Skeppet att lämna Fyrisån? 
 
 
 
Uppsala den 1 oktober 2019 
 
Cecilia Forss (M) 
 


